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Protokół Nr X 
 

z X sesji Rady Miejskiej w Brusach, która odbyła się 22 stycznia 2016 roku  

w godz. 10.00 – 13.00 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu sesji.  

Ponadto w sesji wzięli udział:  

1. Poseł na Sejm RP – Aleksander Mikołaj Mrówczyński 

2. Poseł na Sejm RP – Stanisław Lamczyk 

3. Burmistrz Brus - Witold Ossowski  

4. Zastępca Burmistrza Brus – Krzysztof Gierszewski 

5. Skarbnik Gminy - Ewa Trzebiatowska – Gryglewska  

6. Dyrektor Wydziału Organizacyjno – Prawnego – Eliza Szczesna 

7. Dyrektor Wydziału Gospodarki Przestrzennej – Magdalena Zakrzewska – Posieczek 

8. Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki w Brusach – Anna Orlikowska 

9.  Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej w Brusach – Paweł Wolter 

10. Radca prawny Anna Łuczak 

11. Sołtysi i przewodniczący osiedla 

12. media 

  

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.  

2. Przyjęcie protokołów z VIII i IX sesji Rady Miejskiej.  

3. Przedstawienie porządku obrad.  

4. Przywitanie i wystąpienia zaproszonych gości – Posłów na Sejm RP: Aleksandra 

Mrówczyńskiego i Stanisława Lamczyka. Dyskusja. 

5. Informacja Burmistrza Brus o podejmowanych działaniach. 

6. Informacja z działalności komisji stałych Rady Miejskiej.  

7. Zgłaszanie interpelacji, wolnych wniosków i zapytań. 

8. Podjęcie uchwał w sprawach:  

8.1 uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brusy na lata 2016 – 2022  

8.2 uchwały budżetowej gminy Brusy na rok 2016  
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8.3 określenia kryteriów przyjęcia kandydatów do publicznego przedszkola, publicznych 

innych form wychowania przedszkolnego i oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Brusy  

8.4 określenia kryteriów rekrutacji do klas pierwszych szkół podstawowych i gimnazjów 

prowadzonych przez Gminę Brusy 

8.5 przyjęcia „Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Brusy na lata 2016-2019”  

9. Sprawy organizacyjne. 

10. Zamknięcie obrad.   

 

 

Ad. 1.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej dokonała otwarcia X sesji Rady Miejskiej i powitała 

wszystkich obecnych. Poinformowała, że w sesji uczestniczy 14 radnych i stwierdziła że sesja 

jest prawomocna do podejmowania uchwał.  

 

Ad. 2.  

Radni nie zgłosili uwag do protokołów z VIII i IX sesji Rady Miejskiej. Przewodnicząca 

Rady przeprowadziła głosowanie, w którym radni przyjęli jednogłośnie protokoły bez 

odczytywania.  

 

Ad. 3. 

Przewodnicząca Rady przedstawiła proponowany porządek obrad. Radni nie wmiesili uwag 

do proponowanego porządku obrad. 

 

Ad. 4.  

Przewodnicząca Rady przywitała zaproszonych gości Posłów Na Sejm RP pana Aleksandra 

Mikołaja Mrówczyńskiego oraz pana Stanisława Lamczyka.  

 

Ad. 5.  

Informacja Burmistrza Brus o podejmowanych działaniach w okresie międzysesyjnym 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu sesji. 

 

Ad.5.  
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Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących Komisji stałych o informacje z ich 

działalności.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Pan Zbigniew Łącki przekazał zebranym, iż 
komisja w okresie międzysesyjnym spotkała się dwukrotnie podczas pierwszego posiedzenia 

w dniu 29 sierpnia komisja wspólnie z pozostałymi komisjami omawiała materiały na sesję, 
na drugim posiedzeniu w dniu 26 października komisja opiniowała projekty uchwał na tę 
sesje.  

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej oraz Rodziny Pan Michał Kin 

przekazał, że Komisja Zdrowia w okresie międzysesyjnym odbyła dwa posiedzenia. 

Przewodniczący przedstawił tematy omawiane podczas spotkań: 24 września opiniowano 

Strategię Rozwiązywania Problemów Społecznych a na komisji w dniu 26 października 

opiniowano materiały na sesję. 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Bezpieczeństwa Publicznego, Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska Pan Olgierd Chylewski poinformował, że komisja w okresie między 

sesyjnym odbyła dwa posiedzenia oraz przedstawił omawiane tematy.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Pan Andrzej Wiecki - Komisja w okresie 

międzysesyjnym spotkała się sześć razy. Przewodniczący przedstawił omawiane sprawy 

podczas posiedzeń. 4 spotkania poświęcone były funkcjonowaniu szkół, podczas tych 

posiedzeń uczestniczyli dyrektorzy poszczególnych szkół. Jedno spotkanie dotyczyło 

funkcjonowania Centrum Kultury i Biblioteki w Brusach, natomiast w dniu 27 października 

odbyło się spotkanie podsumowujące. Pan Wiecki wskazał najbardziej newralgiczne 

problemy w szkołach, jest to brak odpowiednio wyposażonych sal komputerowych, natomiast 

w zespole szkół w Brusach jest za mało sal lekcyjnych, ze względu na przyjęcie do szkoły 6 – 

latków. Zaznaczył, iż jest potrzeba budowy hali sportowej, oraz termomodernizacja szkoły w 

Lubni. Podsumowując komisja stwierdziła, iż szkoły są bardzo dobrze przygotowane do 

nauczania, baza jest przyzwoita.  

 

Ad. 6 

Radny Marek Zblewski: 

• Zapytał o możliwości bruskiego samorządu w sprawie usprawnienia połączeń PKS do 

Gdańsk, powiedział, iż połączeń tych jest coraz mniej a są mieszkańcy, którzy muszą 
np.. do lekarza jechać do stolicy województwa;  
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• Zapytał o postępy w rozmowie z PKP w sprawie przejęcia działki na ulicy Brzozowej 

celem budowy kanalizacji; 

• zawnioskował, aby radni powiatowi z terenu gminy Brusy otrzymywali informację na 

temat zgłaszanych interpelacji i wniosków w sprawach dotyczących powiatu 

chojnickiego.  

Radna Bernadeta Niebrzydowska: 

• Uzupełnienie asfaltu przy drodze wojewódzkiej nr 236 na odcinku z Brus do Wielkich 

Chełmów zwłaszcza na odcinku z Brus do miejscowości Czyczkowy;  

• Wykonanie chodnika przy drodze wojewódzkiej nr 236 w miejscowości Czyczkowy 

naprzeciw szkoły (ok. 30 m). 

 

Radny Marek Daniłko: 

• Poparł interpelacje radnego Marka Zblewskiego w sprawie połączeń PKS zaznaczył, 

że równie ważne są połączenia do Kościerzyny, ponieważ nasi mieszkańcy korzystają 
z usług szpitala w Kościerzynie. Dodał, iż sprawą tą powinien zająć się Radny 

Sejmiku Województwa Pomorskiego pan Leszek Bona; 

• Wnioskował o budowę barierek przy ścieżce rowerowej w Męcikale za szkołą jest tam 

ostry zakręt i zwłaszcza zimą może dojść do nieszczęścia jak samochód „wypadnie z 

zakrętu”. Zaznaczył, iż wie, że może to zostać uwzględnione przy remoncie drogi 

wojewódzkiej 235 jednak ze względu na niesprecyzowany termin realizacji tego 

zadnia nie powinniśmy czekać i umiejscowić te barierki teraz; 

• Wyciąć pas brzóz rosnących przy ścieżce rowerowej wzdłuż dr. wojewódzkiej nr 236 

za miejscowością Wiekiem Chełmy;  

• Poparł interpelację Radnej Bernadety Niebrzydowskiej w sprawie utwardzenia 

poboczy wzdłuż drogi wojewódzkiej nr 236; 

• Wypowiedział się w sprawie remontu drogi wojewódzkiej nr 235, termin realizacji 

tego zadania oddala się, zaproponował, aby w przyszłym roku zorganizować spotkanie 

z władzami województwa w tej sprawie. Powinien w tym pomóc nam Radny Semiku 

pan Leszek Bona. 

Radny Olgierd Chylewski: 
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• Korzystając z obecności mediów przypomniał, iż w związku ze zbliżającym się 
świętem wszystkich świętych w mieście Brusy będzie zmiana organizacji ruchu, 

zwrócił się do kierowców, aby nie jeździli na pamięć tylko stosowali się do znaków 

drogowych; 

• Poruszył sprawę zaginionego dzika, zaalarmował, iż spożywanie mięsa dzika bez 

przeprowadzonych badań może prowadzić do poważnego zagrożenia zdrowia i życia. 

Radny Andrzej Wiecki: 

• Zapytał, co z planowanym wywozem popiołu w związku z brakiem pojemników na 

popiół. 

 

 


